

陳樹渠紀念中學
Chan Shu Kui Memorial School

COPY

學校通告編號：S17/18 - 110

「生命·歷程」體驗

敬啟者：為促進家校、師生與親子之關係，本校家長教師會將於 2018 年 3 月 11 日 (星期日) 舉辦「生命·歷程」體驗活動，有關行程及安排，請詳閱背頁。

是次活動收費每位 20 元 (餘款由家教會及家校合作委員會津貼)，每位同學連同本人及其家庭成員在內，最多只可購票三張。

由於名額有限，凡有興趣參加者，請於 3 月 1 日 (星期四) 下午 4 時前，透過「家校通系統」回覆，並著貴子弟往總務處報名，以「八達通咭」繳付費用。報名以先到先得原則處理，額滿即止，請從速報名。如有任何疑問，歡迎致電 23800241 與周寶紅老師聯絡。

此致
貴家長



2018 年 2 月 26 日

校長 招祥麒博士

【回條】

「生命·歷程」體驗

敬覆者：有關 貴校通告 (編號 S17/18 - 110) 內容，業已知悉。

本人 本人將參加 2018 年 3 月 11 日 (星期日) 舉行的「生命·歷程」體驗

費用	參加人數	總金額
成人或學生每位\$20		

*聯絡電話：_____ (必須填寫，以便活動當天聯絡參加者)

本人將不會參加上述活動。

* 請於適當位置內加✓號

此致
陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家長姓名：_____

班別：_____ 班號：_____

簽 署：_____

- 參加者請將自行到總務處繳費。
- 最後交費日期：3 月 1 日

2018 年 _____ 月 _____ 日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

「生命·歷程」體驗活動安排

① 日期	2018年3月11日(星期日)
② 集合時間、地點	下午1時45分、賽馬會「生命·歷程」體驗館(九龍何文田忠孝街60號愛民廣場一樓F42)
③ 預約活動時間	下午2時15分至6時
④ 解散時間、地點	約下午6時、賽馬會「生命·歷程」體驗館(九龍何文田忠孝街60號愛民廣場一樓F42)
⑤ 費用	每位20元(餘款由家教會及家校合作委員會津貼)
⑥ 活動簡介	賽馬會「生命·歷程」體驗館以創新的互動設計，讓參加者透過體驗館內四個區域：(1)人生起步點 (2)成長的抉擇 (3)時光隧道 及(4)安息地，經歷人生旅程，於旅程結束後有解說環節，令參加者重新思索何謂「年青」、何謂「年老」，從中領略時間的寶貴，學習珍惜身邊人和事，讓參加者「轉個角度睇長者」，將跨代感情拉近。
⑦ 語言	廣東話
⑧ 其他	<p>* 當天文台宣佈將在已預約活動時間內改掛8號或更高風球，或將發出黑色暴暴雨警告訊號，在此期間所有已預約之活動亦會取消</p> <p>* 如在預約活動時間前三小時或以上取消8號風球或黑色暴雨警報，所有已預約之活動均會如常進行</p>
<p>溫馨提示</p> <p>1. 為免引起尷尬，建議參加者穿著輕便衣服，不建議女士穿著短裙，以便活動順利進行。</p> <p>2. <u>12歲以下的參加者必須由成人陪同進場。本場館適合12歲或以上人士參加。</u></p> <p>3. 參加者須把隨行物品(包括手提電話、相機及各類影音器材)先存放於本場館提供的免費儲物櫃內。</p> <p>4. 安全指引：由於體驗活動性質獨特，於部份活動時間中參加者需要獨處或於較暗的環境下體驗，我們不建議以下人士參加活動：1. 懷孕人士 2. 患有心臟病或相關病症 3. 患有幽閉恐懼症 4. 精神病患者 5. 智力障礙/自閉症達嚴重程度人士</p> <p>詳情 (包括交通)請瀏覽該會網站：https://www.schsa.org.hk/filemanager/tc/content_376/Participant's_Notice.pdf.pdf</p>	

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S17/18 - 110

26th February, 2018

To: All Parents

"Life Journey" Experiential Tour

To foster the relationships between the school and family, teachers and students, and parents and children, the Parent-Teacher Association is going to hold the "Life Journey" Experiential Tour on 11th March, 2018 (Sunday). For the details of arrangement, please refer to the back page.

The fee for each participant is \$20, with sponsorship from the PTA and School-Parent Cooperation Committee. Each student can buy a maximum of **three** tickets for him/herself and his/her family members.

Interested parents please reply to this circular through "School Comm System" and ask your child to pay the fee using his/her an Octopus card at the General Office on or before **1st March (Thursday), 4 p.m.** Enrollment will be processed on a first-come-first-served basis as there is a limited number of places. For enquiries, please contact Ms. CHAU Bo Bo at 2380 0241. Thank you very much for your attention.



Chiu Cheung Ki
Dr. Chiu Cheung Ki
Principal

Reply Slip "Life Journey" Experiential Tour

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School
Circular no. S17/18 - 110 has been read and understood.

I am going to join the "Life Journey" Experiential Tour to be held on 11th March, 2018.

Fee	No. of participants	Total fee
\$20 for each adult or student		

* Contact no.: _____ (for contacting participants on the day of the event)

am NOT going to join the aforementioned activity.

* Please put a "✓" in the appropriate circle "o".

Name of student: _____

Name of parent: _____

Class: _____ Class no.: _____

Signature: _____

Participating students should pay the fee at the General Office on or before **1 March, 2018.**

Date: _____

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

Arrangements of Life Journey Experiential Tour

Date	11th March, 2018 (Sunday)						
Assembly Time and Place	1:45p.m. Jockey Club Life Journey Centre (F42, 1/F, Oi Man Plaza, 60 Chung Hau Street, Ho Man Tin, Kowloon)						
Tour Duration	2:15 – 6:00 p.m.						
Dismissal Time and Place	6:00p.m. Jockey Club Life Journey Centre (F42, 1/F, Oi Man Plaza, 60 Chung Hau Street, Ho Man Tin, Kowloon)						
Fee	\$20 for each participant (remainder is sponsored by the PTA and School-Parent Cooperation Committee)						
Description of the event	Through an innovative and interactive "time tunnel" journey (4 zones, "Are you ready for the Journey", "Many Choices in Life", "One-way Tunnel" and "Rest in Peace"), enriched by multi-media exhibits, demonstrations, audio and visual effects, participants can have a better understanding of their life journey, be able to accept and learn about the importance of time and the things and people around them, and have empathy and respect for the elderly.						
Language	The tour will be conducted in Cantonese.						
Remarks	<ul style="list-style-type: none"> * The event will be cancelled if the Hong Kong Observatory announces that the Typhoon Signal No.8 or above or the Black Rainstorm Signal will be issued within the duration of the event. * The event will continue if the Typhoon Signal No.8 or the Black Rainstorm Signal is cancelled three hours before the event. 						
<p>Warm Reminders</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Participants are advised to dress in casual wear, and female participants are advised not to wear skirts. 2. Participants aged below 12 must be accompanied by an adult. The tour is suitable for those aged 12 or above. 3. Before the tour, participants need to put their belongings, including mobile phones, cameras, and other audio-visual devices, into the free lockers provided in the venue. 4. Safety Guideline: The unique nature of the activity requires participants to be alone or stay in the dark for part of the tour. Therefore, people of the following categories are advised not to participate in the activity: <table style="width: 100%; border: none;"> <tr> <td style="width: 33%;">i. Pregnant women</td> <td style="width: 33%;">ii. With heart diseases or related illnesses</td> <td style="width: 33%;">iii. Claustrophobic (fear of being in a small space)</td> </tr> <tr> <td>iv. With psychiatric illnesses</td> <td>v. Intellectually disabled/ severely autistic</td> <td></td> </tr> </table> <p>For more details (including transportation), please refer to the website of the association: https://www.schsa.org.hk/filemanager/tc/content_376/Participant's_Notice.pdf.pdf</p>		i. Pregnant women	ii. With heart diseases or related illnesses	iii. Claustrophobic (fear of being in a small space)	iv. With psychiatric illnesses	v. Intellectually disabled/ severely autistic	
i. Pregnant women	ii. With heart diseases or related illnesses	iii. Claustrophobic (fear of being in a small space)					
iv. With psychiatric illnesses	v. Intellectually disabled/ severely autistic						